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§1 OFMÖ Studierådsordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet öppnat
kl 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2020-02-26 med mindre ändringar.
Vissa ändringar gällande ett stycke där en åsikt tas upp. Det
är inte tydligt att just detta är en åsikt utan ser ut som att vi
anser att något är onödigt. Tackmärke inte tackmarke. Inte
sant det som gäller dsek.se, det är överdrivet att säga att det
gjorts mer på en månad än vad det gjorts på ett år.

§6 Valärenden och
nomineringar

Följande personer nominerades till olika poster inom studierå-
det:

• Love Barany, dic15jma, som funktionär utan speciellt ansvar.

Mötet beslöt

att rösta in Love Barany som SRD-funktionär mandatet 2020-
03-04 till 2020-12-31.

Oskar: Inte inbjuden till digitaliseringsmöten eller så hade de
inga möten. SRX Karim pratar om senanmälan till kurser, ver-
kar fungera som den ska, behöver inte gå till Nora Ekdahl för att
anmäla sig sent till kurser.

§7 Information från
Externa
Representanter

§8 Meddelanden Kåren letar nomineringar till sitt pedagogiska pris. Sprid detta
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i de kanaler som anses vara viktiga. Jenny ska få Adam att gö-
ra det. Ska vi posta formuläret i medlemsgruppen? Eller är det-
ta inte bra. Sverre: man orkar inte memea, alltså inte så mycket
skitsvar. Detta är Bra!

§9 CEQ-censuren Det var vissa som CEQ-rapporter som inte var så censurerade.
Hur löser man censuren? Internet Protokoll CEQ:ns censur var
inte rörd. Kraven: svordomar, diskrimineringsgrunder osv. Kan
man få ut något från dessa stycken som kanske borde censure-
ras? Behöver inte ta bort sådant som handlar om att kursen ex-
empelvis suger. Skulle kunna byta ut “kursen suger” mot “kur-
sen går lite dåligt”. Kanske inte “det är försent med abort 50 år
efter”. Det känns inte som att kursen behöver ha något som är
direkt kränkande. Stryk alla bytisars kommentarer. Om ledning-
en kommer med klagomål kan man visa upp Kårens riktlinjer.
Viktigt att det inte är mobbning.

§10 Tentafrukost Denna perioden smög sig på oss. 20% av kurserna kvar men en-
ligt Arvid är det 25% (rättade sig själv direkt). Michaella var su-
gen på att ta sig an detta men har ändrat sig.

§11 Avslutade kurser Inget om avslutade kurser.

§12 Pågående kurser Datasäkerhet - EITA25: Projekt 2 är ganska wacky, man gör inte
så mycket som har med datasäkerhet att göra. De flesta som har
problem har problem med java/koden inte med själva säkerhe-
ten. För mycket programmering men argumentet från föreläsare
var att vi borde kunna programmera vid det här laget. Krutet
läggs på fel ställe i projektet, man skulle kunna ha använt sig
av en databas för journalerna men det är ingen som kan data-
bas, D:arna har inte läst kursen och C:arna läser den samtidigt
som datasäkerhet . Den tredje duggan i datortekniken är väl-
digt förvirrande, dugga-svaren har ändrats från en dag till en an-
nan. Förändrade hur frågorna rättas, det användes direkträttan-
de. CEQ för LP3 borde komma under våren inte tidig höst. Svårt
att utläsa frågorna i duggorna. Föreläsningarna och de andra in-
nehållet har en väldig distans från varandra gällandet innehål-
let. Har varit ett problem under en längre tid, gå och prata med
föreläsaren direkt och påpeka att vi tycker inte att detta är okej,
fungerar inte detta kan man gå vidare till studierektorn, sista ste-
get är Kåren om detta inte hjälper. Kan dock gå till Kåren direkt
om man vill det.

§13 Övrigt Dsek.se har inte gjorts så mycket som tidigare protokoll hävdar.
Oskar pangade sin budget gällande medaljer till tacket. Emil:
Köpte 20 par strumpor sponsrat av sektionen (presentkort från
Zalando) han är supertaggad på detta. Henrik: Första gången
han flyttade hemifrån köpte 20 par strumpor, behövde inte sor-
tera dessa vilket var skitbra! Visade bild på tackmärke, väldigt
vackert! Minst 50 märken! Finns pengar kvar från förra årets
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tack-budget, använd dessa? När det dyker upp saker som Ar-
vid behöver ha hjälp med, hur ska denna information förmedlas?
SRD-info (messengergrupp) har blivit shitpost och Kina/Italien.
Ska göra en ny fb-grupp där man blir bannad om man pratar om
Kina. Lägger upp spreadsheetet i denna chat. Använd anslags-
tavlan! Saker som ska göras: Dela ut cafe-biljetter (kursombud,
går på CEQ-möten ska ha dessa). Skriv ut bilder på våra ansik-
ten och namn, sedan skriver man vad denna personen gör för att
hålla koll. Ansikten kan lamineras.

§13 OFMA Mötesordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet avslutat kl
12:55.

Vid protokollet

David Ekblad
Studierådssekreterare

Justeras

Arvid Bengtsson
Studierådsordförande
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